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P R O T O K Ó Ł Nr XXXVII/2013 

z obrad XXXVII, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 4 grudnia 2013 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 15 
20

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Wicestarosta Częstochowski  

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Kierownik MOPS, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Interpelacje Bożena Forma. 

5. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

6. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej. 

7. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

8. Uchwała Nr 232/XXXVII/2013 w sprawie przyjęci Gminnego Programu Narkomani na 2014 

rok. 

9. Uchwała Nr 233/XXXVII/2013 w sprawie przyjęci Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok. 

10. Uchwała Nr 234/XXXVII/2013 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014. 

11. Uchwała Nr 235/XXXVII/2013 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

12. Uchwała Nr 236/XXXVII/2013 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania 

i zbywania udziałów i akcji w spółkach w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza 

Blachowni. 

13. Uchwała Nr 237/XXXVII/2013 w sprawie podatku od nieruchomości. 

14. Uchwała Nr 238/XXXVII/2013 w sprawie podatku od środków transportowych. 
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15. Uchwała Nr 239/XXXVII/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

Powiatowi Częstochowskiemu. 

16. Uchwała Nr 240/XXXVII/2013 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2013 oraz określenia terminu realizacji wydatku 

ujętego w tym wykazie. 

17. Uchwała Nr 241/XXXVII/2013 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie  

finansowym na rok 2013. 

18. Uchwała Nr 242/XXXVII/2013 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2013 została przekazana elektronicznie w dniu dzisiejszym. 

19. Uchwała Nr 243/XXXVII/2013 w sprawie zmiany Uchwały nr 251/XLVIII/2010 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 17 marca 2010 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę 

Blachownia. 

20. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXVI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Starosty Częstochowskiego w sprawie sytuacji Szpitala w Blachowni. 

8. Interpelacje i wnioski radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2014 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Częstochowskiemu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2013 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego w 

tym wykazie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2013. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2013. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 251/XLVIII/2010 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 17 marca 2010 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę 

Blachownia. 

20. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 
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Streszczenie przebiegu obrad. 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, P. Starostę Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich 

przybyłych gości.  

 

Ad pkt. 2. 

Porządek obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodnicząc Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik wnioskowała o usprawiedliwienie 

na posiedzeniu Komisji w dniu 26.11.2013 r. Pana Sławomira Liska z powodu spraw 

zawodowych. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś wnioskowała o usprawiedliwienie 

na posiedzeniu Komisji w dniu 2.12.2013r. Bożena Forma powodu spraw zawodowych. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie 14 radnych „za”. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: Nr XXXVI z dnia 30 października 2013 roku i stwierdziła, że protokół 

rzetelnie odzwierciedla przebieg obrad prosiła o jego przyjęcie. 

Protokół z sesji Nr XXXVI został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”,  

 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radny Marek Kułakowski 

 Radny Jerzy Zdunek. 

 Radna Edyta Mandryk. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym  

od 30 października 2013 roku do 3 grudnia 2013 roku wykonano następujące zadania: 

1. 06 grudnia 2013 roku przetargi na dwa lokale mieszkalne- ul. Bankowa 10 m 12,  

ul. Kubowicza 5 m 29– oraz na działki budowlane w Starej Gorzelni. 

2. Wydane zostały dwa zarządzenia o ogłoszeniu wykazu lokali mieszkalnych przeznaczonych 

do sprzedaży: 

- ul. Parkowa – cena nieruchomości lokalowej ustalono na 85.000,00 zł (pow. 

mieszkania 49,43 m
2 

), 

- ul. Sportowa – cena nieruchomości lokalowej ustalona na kwotę 52.200,00 zł 

(pow. mieszkania 35,72 m 
2
). 

3. Wydano zarządzenie o wykazie nieruchomości do najmu w trybie bezprzetargowym – Łojki 

ul. Długa 50 – na rzecz telekomunikacji Polskiej S.A.  
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4. Zawarto dwa porozumienia o zwrocie zwaloryzowanej kaucji mieszkaniowej na łączną kwotę 

4.066,57 zł. 

5. Zawarto jedną umowę najmu gruntu przy ul. Cmentarnej w Blachowni . 

6. Wydano 30 decyzji o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali komunalnych, 

właścicieli mieszkań komunalnych, właścicieli mieszkań spółdzielczych. (21 decyzji dla ZMK 

i Wspólnot, 9 decyzji dla Spółdzielni). 

7. Wydano 6 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

8. Skompletowano 10 wniosków do przekazania w celu opracowania projektów decyzji 

o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

9. Odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa i Terenów Wiejskich Województwa Śląskiego 

z udziałem Starosty Powiatu  Częstochowskiego w sprawie zbiornika wodnego w Blachowni 

w sprawie oczyszczenia i odmulenia. 

10. Wydano 7 decyzji na zajęcie pasu drogowego celem wykonania przyłączy wodociągowych, 

telekomunikacyjnych, energetycznych).  

11. Został zakupiony i ustawiony kontener – portiernia dla obsługi Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych w Blachowni przy ul. Starowiejskiej.  

12. Trwają prace przy remoncie ul. Wielkoborskiej w Starej Gorzelni. 

13. Przekazano plac budowy na remont ul. Jagodowej w Konradowie.  

14. Wyremontowana została ulica Złota w Ostrowach i przedłużenie ul. Dąbrówki w Cisiu.  

15. Wykonano naprawę ubytków w jezdniach asfaltowych na terenie Blachowni. 

16. Trwają prace przy odbudowie rowów i przepustów w granicach pasa drogowego dróg 

gminnych w gminie Blachownia.  

17. Na dzień 28.11.2013 r. złożono 2800 deklaracji w tym 25 nowych deklaracji. 

18. Uruchomiony został punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. Przyjęto 530 kg 

odpadów rozbiórkowych, 2 kontenery odpadów wielkogabarytowych. 

19. Przygotowano 948 szt. upomnień do wysłania dla osób zalegających z zapłatą opłaty za odbiór 

odpadów komunalnych. 

20. Odnotowano 6 urodzeń, 15 wymeldowań z pobytu stałego i 14 zameldowań na pobyt stały 

oraz 15 zgonów.  

Ponadto Pani Burmistrz zaprosiła wszystkich zebranych na spotkanie Mikołajkowe w dniu 

9 grudnia 2013 roku oraz na spotkanie na spotkanie Opłatkowe w dniu 20 grudnia 2013 roku. 

 

Ad pkt. 7 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian przedstawił informację o sytuacji Szpitala 

w Blachowni.  

Poinformował, że została rozwiązana umowa z dotychczasowym dzierżawcą szpitala  

P. Cezarym Skrzypczyńskim. Obecnym dzierżawcą szpitala jest Polska Grupą Medyczną Sp. 

z o.o. w Gliwicach. Starostwo Powiatowe stara się, aby szpital w jak najszybszym czasie wznowił 

swoją działalność. 

Nie doszło do porozumienia między dzierżawcami w sprawie przejęcia kontraktu z NFZ 

na świadczenie usług medycznych przez szpital w Blachowni. Pan Skrzypczyński wypowiedział 

wszystkie umowy między innymi kontrakt z NFZ umowy na dostawę wody, energii elektrycznej. 

Wobec tego należy wszystko rozpoczynać od początku.    

Konieczne będzie ogłoszenie nowego konkursu przez NFZ. Od kilku tygodni prowadzone są w tej 

sprawie rozmowy z Funduszem w Katowicach.  

Ponadto P. Skrzypczyński nie wypowiedział pracownikom umów o pracę. Na podstawie 

Art. 23
1
.kp przekazał pracowników do Starostwa Powiatowego.  

W związku z tym pracownicy zostali pozbawieni środków do życia. Nie mają możliwości 

zarejestrowania się w Powiatowym Urzędzie Pracy, jako osoby bezrobotne i otrzymywania 

zasiłku. 
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W celu rozwiązania problemu Polska Grupa Medyczna w porozumieniu ze Starostwem 

Powiatowym zatrudniła wszystkich pracowników, którzy mieli umowy o prace na okres dwóch 

miesięcy z możliwością przedłużenia umowy. W zamian PGM ma obniżony czynsz dzierżawny. 

 W najbliższym czasie będzie zgłoszona gotowość do kontraktowania poradni 

specjalistycznych, które znajdowały się w szpitalu. Zostanie zakończony remont poradni, który 

rozpoczął P. Skrzypczyński.  

 

W dyskusji w sprawie szpitala w Blachowni udział wzięli: 

Radna Bożena Forma zapytała czy będzie podpisany kontrakt z NFZ na usługi rehabilitacyjne?  

 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian odpowiedział, że na rok 2014 nie ma 

możliwości kontraktowania dodatkowych usług medycznych poza tymi, które były zawarte 

w kontrakcie z poprzednim dzierżawcą. Dopiero w 2014 roku (III kwartał) będzie możliwość 

składania o kontraktowanie dodatkowych usług medycznych.  

 

Radny Krzysztof Imiołek zgłosił do Przewodniczącego Rady zgłosił formalny wniosek 

o zaproszenie na sesję styczniową lub w lutową Panią Prezes Polskiej Grupy Medycznej w celu 

przedstawienia szczegółowego harmonogramu działań i prac związanych z uruchomieniem 

szpitala. 

W kontekście następującej problematyki: 

- jakie są szanse zawarcia kontraktu z NFZ, na jakie specjalności w rok 2014? 

- jakie będą odziały, jakie będą terminy uruchomienia poszczególnych oddziałów? 

- wielkość zatrudnienia, w tym mieszkańców naszej gminy. 

- remontu obiektu, a w szczególności oddziałów.  

- wyposażenia szpitala.  

 

Radny Krzysztof Imiołek zapytał: 

- Czy Starostwo planuje w 2014 roku wydatki związane z funkcjonowaniem szpitala? 

- Jakie jest saldo rozliczeń Starostwa z poprzednim dzierżawcą?  

- Jak przedstawia się wyposażenie szpitala w sprzęt i aparaturę medyczną w porównaniu 

do protokołu przekazania P. Skrzypczyńskiemu? 

 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian w sprawie wyposażenia szpitala i środków 

budżetowych na remont szpitala odpowiedział, że nie ma na ten cel środków przeznaczonych 

w budżecie, jest to w gestii polskiej Grupy Medycznej, która się do tego zobowiązała.  

W sprawie salda zobowiązań z Panem Skrzypczyńskim odpowiedział, że w momencie 

wydzierżawiania szpital miał 8 mln. długu, 2 mln zostały umorzone przez Bank Gospodarstwa 

Krajowego. Sprzęt został sprzedany na podstawie wyceny sporządzonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego P. Skrzypczyńskiemu za 1 300 000 zł i z tego została spłacona część długu. Na 

resztę zobowiązań Starostwo zaciągnęło kredyt, który spłacało z czynszu dzierżawnego. Pozostało 

do spłaty około 800 tyś. zł, które zostanie spłacone w 2014 roku.  

 

Radny Marek Kułakowski zapytał: 

- od kiedy szpital, poradnie specjalistyczne będą przyjmować pacjentów? 

- część pracowników otrzymało umowy bez miejsca pracy, gdzie będą pracować? 

 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian odpowiedział, że pracownicy będą pracować 

w szpitalu. 

Na pierwsze pytanie odpowiedział, ze Starostwo stara się aby pacjenci jak najszybciej wrócili 

do szpitala. Powrót pacjentów stacjonarnych do szpitala może nastąpić w marcu. 
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Radny Marek Kułakowski zapytał, czy stanowisko Rady Miejskiej w Blachowni zawarcia 

kontraktu na usługi medyczne z NFZ zdrowia byłoby pomocne? 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian odpowiedział, że każda inicjatywa w tej 

sprawie jest wskazana i godna podziękowania. 

 

Radny Jerzy Zdunek zapytał czy Starostwo poczyniło starania w celu umorzenia zadłużenia 

szpitala w 2008 roku? Jaka była dopłata Starostwa do szpitala przed 2008 rokiem? 

 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian średni rocznie była to kwoto około 500 , 600 

tyś. zł. Oddłużenie nastąpiło przez Bank Gospodarstwa Krajowego. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania zapytał o pracowników, którzy byli zatrudnieni  

na podstawie kontraktów, co będzie z nimi dzisiaj? 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian odpowiedział, że zatrudniono 69 osób, 

ponieważ nie zostały rozwiązane umowy o pracę prze poprzedniego dzierżawcę i pracownicy 

pozostali bez środków do życia. Pozostali pracownicy zwolnieni wcześniej zachowali prawo 

do zasiłków dla bezrobotnych. Uważa, że pracownicy zwolnieni z pracy powrócą do pracyw 

szpitalu. 

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformował, że złożyła wniosek w Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Częstochowie objęcia opieką pracowników szpitala, którzy pozostali bez pracy.  

 

Wicestarosta Częstochowski Janusz Krakowian zaprosił na sesję Rady Powiatu 

Częstochowskiego, na której będzie poruszany problem szpitala w Blachowni.  

 

Ad pkt. 8 

Radna Wiesława Gmyrek poinformowała, że w projekcie budżetu na rok 2014 nie są ujęto ani 

jednego zadania w dzielnicy Ostrowy a jest ich bardzo dużo. Jednym z nich jest odwodnienie. 

W 2012 zakończono kanalizacje ulic Partyzantów, Skłodowskiej, Handlowej i Księżycowej 

brakuje jedynie dywanika asfaltowego. Uważa, że w 2014 roku drogi powinny być 

wyremontowane, ponieważ 70 % mieszkańców jest podłączonych do kanalizacji. Ponadto 

stwierdziła, ze ulica Konopnickiej wymaga pilnego remontu. Brakuje oświetlenia ulic. Prosiła o 

wzięcie pod uwagę dzielnicy Ostrowy w budżecie na rok 2014 i położenie dywaników 

asfaltowych na wyżej wymienionych ulicach. 

Radna Bożena Forma poinformowała, że złożyła propozycje do budżetu w odpowiedzi 

otrzymała informację, że propozycje zostaną wzięte pod uwagę przy konstruowaniu budżetu.  

Zapytała czy P. Burmistrz poczyniła starania w celu uzyskania funduszy unijnych na odwodnienie 

i kanalizacje Ostrów? 

Prosiła o zwrócenie uwagi, na jakość wykonywanych remontów dróg. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma zwróciła uwagę na to, że w Ostrowach do tej pory 

wykonano zadania na ponad dwa miliony złoty.   

Radna Bożena Forma złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Remontu ul. Przechodniej (informacja w załączeniu do protokołu). 

2. Uzupełnienia oświetlenia ulic i dróg w Dzielnicy Ostrowy (informacja w załączeniu 

do protokołu). 

3. Zamontowania lustra na skrzyżowaniu ulic Wspólnej i Konopnickiej (informacja 

w załączeniu do protokołu). 

4. Wykonania nawierzchni asfaltowej łącznika – Wspólna 5. 
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Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie:  

1. Załatania dziury na wąskim odcinku drogi dojazdowej do Szkoły Podstawowej 

Nr 1 w Blachowni, od strony ul. Sienkiewicza. 

2. Podjęcia przez Radę Miejską stanowiska dotyczącego podpisania kontraktu przez 

Narodowy Fundusz Zdrowia ze Szpitalem w Blachowni. 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelacje w sprawie: 

1. Przekazania protokołem zdawczo-odbiorczym na majątek Ośrodka Sportu 

i Rekreacji sali narad, ponieważ stanowi integralną część budynku OSiR. 

Dysponowanie tym lokalem przez OSiR przyczyni się do jego lepszego 

wykorzystania.  

 

Radny Sławomir Lisek złożył interpelacje w sprawie utwardzenia łącznika D-94 

przy ul. Starowiejskiej i odśnieżania łącznika w okresie zimowym.  

Oświetlenia przystanku przy ul. 1 Maja, ponieważ od dłuższego czasu nie świeca dwie lampy 

mimo interwencji w zakładzie energetycznym. 

 

Radny Andrzej Cierpiał stwierdził, że firma wywożąca odpady komunalne nie pozostawia 

po sobie porządku. Prosił o zwrócenie uwagi. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęci Gminnego Programu Narkomani na 2014 rok. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 232/XXXVII/2013 w sprawie przyjęci Gminnego Programu Narkomani na 2014 rok 

została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęci Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2014 rok. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 233/XXXVII/2013 w sprawie przyjęci Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2014 rok została podjęta jednogłośnie – 14 

głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 11 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia 
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rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radna Edyta Mandryk zapytała, czy właściwy jest zapis w § 15 projektu uchwały „w roku 2014 

na realizację zadań publicznych objętych niniejszym Programem przeznacza się kwotę 

w wysokości 220 000 złotych” skoro nie ma jeszcze uchwalonego budżetu. Stwierdziła, że 

powinien być zapis „wysokość środków planowanych” zgodnie z ustawą o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie.  

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że nie ma to znaczenia zapis przeznacza jest 

właściwy. Działamy w oparciu o założenia do budżetu. Przeznacza się jest tożsame 

z zaplanowaniem.  

Radna Edyta Mandryk zapytała, czy w przypadku uchwalenia budżetu i przeznaczenia na ten 

cel innej kwoty nie będzie to kolidowało z uchwałą? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że w ciągu roku można dokonywać zmian 

do uchwały. 

Uchwała Nr 234/XXXVII/2013 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014 uchwała została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”. 

2 głosy „wstrzymuję się’, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 12 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 235/XXXVII/2013 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 13 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach w spółkach prawa handlowego 

przez Burmistrza Blachowni 
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Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 236/XXXVII/2013 w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach w spółkach prawa handlowego przez Burmistrza Blachowni została 

podjęta większością głosów w stosunku 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje 

się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś odczytał pozytywna opinię w sprawie podatku 

od nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie podatku 

od nieruchomości. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji  

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie podatku od nieruchomości.  

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 237/XXXVII/2013 w sprawie podatku od nieruchomości została podjęta 

większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Maciej Ryś odczytał pozytywna opinię w sprawie podatku 

od środków transportowych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie podatku 

od środków transportowych. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji  

Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Sukiennik odczytała pozytywną opinię Komisji 

w sprawie podatku od środków transportowych. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 238/XXXVII/2013 w sprawie podatku od środków transportowych została podjęta 

jednogłośnie 14 głosów „za”. 

 

Ad pkt. 16 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu. 
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Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w § 1 projektu uchwały pominięto słowo 

„odwodnienie” przed słowem „utwardzenie pobocza w ciągu drogi 1048 S” powinno być 

„odwodnienie i utwardzenie pobocza w ciągu drogi 1048 S”. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał poprawiony projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 239/XXXVII/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Częstochowskiemu została podjęta jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 17 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013 oraz określenia 

terminu realizacji wydatku ujętego w tym wykazie. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 240/XXXVII/2013 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2013 oraz określenia terminu realizacji wydatku ujętego 

w tym wykazie została podjęta jednogłośnie 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 18 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2013. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 241/XXXVII/2013 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2013 została podjęta większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 19 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie zmian 

w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Blachownia na rok 2013. 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 242/XXXVII/2013 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2013 została podjęta większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, ·0 

głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 20 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Jacek Rogut odczytał pozytywną opinię Komisji w sprawie 
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Członek Komisji Uchwał i Wniosków Marek Kułakowski odczytał projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr 243/XXXVII/2013 w sprawie zmiany Uchwały nr 251/XLVIII/2010 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 17 marca 2010 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Blachownia 

została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuję się”, ·0 

głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych 

 

Ad pkt. 21 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski: 

 

Radnej Wiesławie Gmyrek i Radnej Bożenie Forma odpowiedziała, że w dzielnicy Ostrowy 

wykonano bardzo dużo zadań inwestycyjnych. Niestety nie wszystko da się zrobić naraz. 

Wyjaśniła, że jest Burmistrzem całej Gminy i stara się w każdej części gminy wykonywać 

zadania. Wniosków do budżetu jest bardzo dużo, ponieważ potrzeb jest dużo. Wnioski, które 

składają mieszkańcy i radni są brane pod uwagę przy konstruowaniu budżetu. Budżet Gminy 

wynosi 30 milionowy a wniosków jest na około 70 mln. zł. Zadania są realizowane zgodnie 

z planem, który co roku jest przedstawiany radzie.   

Interpelacje, które zostały złożone na dzisiejszej sesji o remonty ulic, oświetlenia będą brane pod 

uwagę w przyszłym budżecie.  

 Ponadto wyjaśniła, że ulica M. Konopnickiej nie ma uregulowanego statusu prawnego 

teren jest własnością Polskich Kolei Państwowych. W celu uregulowania stanu prawnego trzeba 

wielu zabiegów. Nie można inwestować na nieswoim terenie. Podobna sytuacja jest z Oświetlenia 

przy chodniku teren również nie należy do Gminy.  

 Kanał w ul. Żwirki i Wigury, Wojska Polskiego są to wnioski do przyszłorocznego 

budżetu.  

 W sprawie nakładki asfaltowej na ulicach, w których został położony kanał sanitarny 

odpowiedziała, że otrzymaliśmy środki z zewnątrz. W celu osiągnięcia efektu ekologicznego 

mieszkańcy powinni się podłączyć do kanalizacji wówczas będzie można położyć nakładkę 

asfaltową.  

W sprawie odwodnienia Ostrów poinformowała, że został złożony wniosek o fundusze 

unijne 2014 2020. Wniosek obejmuje również inne tereny Gminy. 

W sprawie oświetlenia w dzielnicy Ostrowy i uzupełnienia oświetlenia oraz oświetlenia, 

o które wnioskował Radny Sławomir Lisek wyjaśniła, że został zgłoszony wniosek o fundusze na 

oświetlenie Gminy na lata 2014 – 2020 i należy się wstrzymać z działaniami do momentu 

rozpatrzenia wniosku.  

W sprawie zamontowania lustra na skrzyżowaniu ulic Wspólnej i Konopnickiej 

poinformowała, ze wymagany jest projekt organizacji ruchu jest to również wniosek do budżetu. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma zwróciła uwagę na to, że w Ostrowach do tej pory 

wykonano zadania na ponad dwa miliony złoty.   

 

Radnemu Markowi Kułakowski w sprawie: 

 Załatanie dziury na wąskim odcinku drogi dojazdowej do Szkoły Podstawowej 

odpowiedziała, że przy okazji remontowania dróg miała być załatany. Zostanie 

sprawdzone, dlaczego nie zostało to wykonane. 
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 Podjęcia przez Radę Miejską stanowiska dotyczącego podpisania kontraktu Szpitala w 

Blachowni z Narodowym Funduszem Zdrowia w tej sprawie będą podjęte działania w celu 

wypracowania stanowiska.  

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie przekazania protokołem zdawczo-odbiorczym na 

majątek sali narad do Ośrodka Sportu i Rekreacji odpowiedziała, że do spółki można przekazać 

aportem. P         rzy regulowaniu stanu prawnego Hali kompleksowo będzie można przekazać 

również salę konferencyjną.  

 

Radnemu Sławomirowi Liskowi w sprawie utwardzenia łącznika D-94 przy ul. Starowiejskiej 

Poinformowała, że droga nie ma uregulowanego stanu prawnego. Nie możemy inwestować na 

nieswoich gruntach.  

Oświetlenia przystanku przy ul. 1 Maja, odpowiedziała, że usterka będzie zgłoszona 

do naprawy.  

 

Ad pkt. 22 

Radny Krzysztof Imiołek wnioskował o podjęcie działań w celu przejęcia od Polskich Kolei 

Państwowych terenów zajętych pod ulice Dworcową i Konopnickiej na majątek Gminy przy 

okazji przejmowania od PKP budynków. 

Zapytał czy ul. Partyzantów była robiona ze środków Gminy? Czy został zgłoszony 

wniosek na odwodnienie Ostrów, czy dokumentację projektową? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska w około 70%.   

W sprawie odwodnienia odpowiedziała, że w Gminie w tym zakresie są bardzo duże potrzeby, 

dlatego został zgłoszony wniosek na lata 2014 – 2020. 

Radny Krzysztof Imiołek wnioskował o podjęcie stanowiska w sprawie szpitala. 

Przewodniczący Rady Henryk Kania poinformował, że na najbliższej sesji będzie podjęte 

stanowisko. 

Radna Bożena Forma uważa, że niesprawiedliwy jest podział środków w budżecie 

W wolnych wnioskach zabrali głos mieszkańcy: 

Ad pkt 18. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVI sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 


